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Úterní mediální soubor informací se nesl v tom, že nás měl dostat do deprese. Nejdříve poslanec a
předseda parlamentního klubu STAN Jan Farský oznámil, že odjíždí studovat do Ameriky. Až na to,
že to určitě věděl dopředu a jde o vcelku zajímavý souběh udržení si pozice poslance (předsednictví
klubu se vzdal) a touhy podstoupit v USA nalévání moudra do hlavy, to pro naši zemi nic zvláštního
neznamená a nikoho to moc nezajímá. Tedy s výjimkou skutečnosti, že by se Farský měl vzdát svého
mandátu, což by znělo logicky. Slušnost však neočekávejme.

  Další podstatnou zprávou bylo oznámení rozchodu Karlose Vémoly s jeho partnerkou Lelou. Karlos
se dosud jevil jako velký chlap, takže žárlivou scénu vytaženou na veřejnost by od něj čekal málokdo.
Plno vítězství v kleci však neznamená vnitřní klid a jak se zdá, potřeba držet se v centru dění udělalo
z běžné situace mezi partnery mediální show s možnou budoucí soudní dohrou. Pravdou je, že osobní
problémy Vémoly nikoho moc nezajímají a mediální pozornost tomu věnovaná je tak nějak ukázkou
ubohosti našich novinářů. Vémola léčí zranění, netrénuje, nebojuje, takže udržet napětí diváků bez
podobných excesů je složité.

 

 

  Dalším hitem, tentokrát na sociálních sítích, je tzv. pracovní karanténa vyhlášená ministrem
zdravotnictví Válkem. A tady se náš názor liší od většiny. Tvrdíme, že ministr Válek projevil odvahu,
když veřejně přiznal dosavadní omyl v přístupu k pozitivním. On totiž ten pozitivně bezpříznakový
testovaný není zásadně nemocný, dokonce vůbec. Jak totiž víme, PCR test není vůbec potvrzením
přítomnosti kompletního viru a pozitiva neznamená vůbec nic. U antigenního testování jde o loterii,
záleží na tom, jaký los si vytáhnete. Válek tak jako první z našich ministrů zdravotnictví za poslední
dva roky přiznal, že po celou dobu covidhysterie jde o blamáž. Takže odteďka budou za nemocné
považováni pouze ti, kteří budou mít kašel, rýmu a teplotu, zároveň budou pozitivní. Ti budou uznáni
za nakažené, ovšem čím, to už nikdo netuší, protože PCR testy nerozeznají od sebe různé druhy
koronavirů. Aby to Válek trochu vyrovnal, stále si stojí za hrozbou šíření příšernosti Omikron,
případně příchodu i jiných mutací nedávno vzniklých v Evropě či Africe, ale jak vidíme, covidová
oddělení v nemocnicích jsou poloprázdná a lidé s tou virózou většinou bojují snadněji než s chřipkou.
Samozřejmě k těmto strašidelným praktikám je nabádán odborníky z vládního poradního týmu,
v němž se opět sešlo pár skutečných maniaků.

  Tímto přejdeme k další, tentokrát velmi podstatné informaci. Citujeme:
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  PROHRANÝ NÁROK ️ Big Pharma a Anthony Fauci PROHRALI soudní spor!  Nejvyšší soud
USA rozhodl, že patogen Covid není vakcína, je nebezpečný a je třeba se mu za každou cenu
vyhnout. – Big Pharma a Anthony Fauci prohráli soudní spor podaný Robertem F.
Kennedym Jr. a skupinou vědců! Nejnovější zprávy! Nejvyšší soud zrušil všeobecné
očkování ve Spojených státech. Bill Gates, hlavní lékař USA, Fauci a Big Pharma prohráli
případ u Nejvyššího soudu USA za to, že nedokázali, že všechny jejich vakcíny byly za
posledních 32 let bezpečné pro zdraví občanů! Žalobu podala skupina vědců vedená
senátorem Kennedym. Robert F. Kennedy Jr.: „Nové vakcíně COVID je třeba se za každou
cenu vyhnout. Naléhavě upozorňují na důležité otázky v souvislosti s dalším očkováním
proti Covid-19. Poprvé v historii očkování zasahují tzv. mRNA vakcíny nejnovější generace
přímo do genetického materiálu pacienta a mění tak individuální genetický materiál, což je
genetická manipulace, která již byla zakázána a dříve byla považována za trestný
čin. Vakcína proti koronaviru není vakcína! •  Konec citace , zdroj:

https://corona-anwalt.org/klage-verloren-big-pharma-und-anthony-fauci-haben-klage-verloren/

 

USA jsou studnicí překvapení a předpovídat další vývoj zatím nechceme, výše uvedenou informaci
budeme sledovat a je možné, že má cosi společného s včerejším ukončením proticovidových opatření
ve většině amerických států. Ale jde o velmi zajímavou zprávu, která přinejmenším potěší. A máme
další. Slovenský Ústavní soud ,,hodil vidle“ do vládních opatření a zrušil následující: povinné nošení
roušek, režim OP/OTP tedy i covidpasy, karanténu jinou než domácí po potvrzení či podezření z
nákazy covidem. Slováci tak dostali možnost bránit se před šikanou politiků, policistů či
samozvaných hlídačů pořádku v podobě ochranek v obchodech či zfanatizovaných zaměstnavatelů.
Zdá se, že se ledy začínají hýbat, o to více budou zastánci covidpaniky tlačit na pilu. Jestliže Djokovič
nemá v Austrálii ještě vyhráno, přičemž už na přípravném turnaji před grandslamovým zápolením
jeden z naočkovaných hráčů zažil vcelku podstatné zdravotní potíže, pak Slováky také čeká tvrdý boj
s vlastní vládou. Ve Španělsku začaly na veřejnost vyplouvat úvahy o tom, že covid bude brán jako
běžné onemocnění bez potřeby zvláštní pozornosti. A v USA? Tam, jak se zdá dochází k jisté revoluci.
Jak dopadne, to uvidíme, ale jde o jisté povzbuzení. Zvláště, když si uvědomíme, co se děje v
Rakousku, Itálii, Německu. Takže neklesejme na mysli. Možná se blíží rozuzlení a pamatujme si
každé jméno, jehož nositel nás 2 roky masíroval z televizní obrazovky. Nenechme si ujít zúčtování.
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